
ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei extraordinare a Consiliului Local al Municipiulu i 

Hunedoara din  data de 15.06.2012 
 

 
Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul Gyofi Jeno  care a fost 

ales preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului 
Hunedoara nr.117/2012 adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor 
locali în funcŃie. Durata mandatului preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 
majorit ăŃii consilierilor prezen Ńi). Proiect de hotărâre privind alegerea dintre 
membrii Consiliului Local al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă 
pentru luna iunie 2012. 
   -   d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare. 
             -  d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 

hotărârii pe ansamblu. 
 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1 - 2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.117/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 
 
Dl. Gyorfi Jeno :  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului 

Hunedoara, anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat 
prezenŃa până la această oră un număr de 18 consilieri. Lipsesc domnii 
consilieri Demeter Ilie, Culcea Tudorel şi Drăgoescu Mihai. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul 
Primăriei Municipiului Hunedoara, precum şi presa locală. 

Domnul viceprimar prezintă ordinea de zi. 
 
Preşedintele de şedin Ńă 
„Supun la vot ordinea de zi, care se aprob ă cu  unanimitate de 

voturi .  
Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii 

consilieri care au un interes patrimonial, fie pers onal, fie prin so Ń, so Ńie, 



afin sau rude pân ă la gradul IV inclusiv, în problemele supuse 
dezbaterilor Consiliului local, s ă anun Ńe înainte de a intra în dezbaterea 
ordinii de zi, pentru a se consemna în procesul ver bal. 

 
Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local 

cu încălcarea dispoziŃiilor art.46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice 
locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, sunt 
nule de drept.” 

                      De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit 
art.77 din Legea nr. 393/2004 privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii 
locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de hotărâri dacă au un 
interes personal în problema supusă dezbaterii.  

                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) 
sunt obligaŃi să anunŃe, la începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl 
au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art. 81 din legea sus menŃionată, “ Hotărârile 
adoptate cu nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

 
 
 
La punctul 2 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul 

majorit ăŃii consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării 
bugetului local al municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
                  -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz 
favorabil; 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz 
favorabil; 

- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de urbanism - 
aviz favorabil; 

- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz 
favorabil; 

- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură - 
aviz favorabil. 

 
   
                        A intrat în sală şi domnul consilier Culcea Tudorel. În acest moment 
sunt prezenŃi un număr de 19 consilieri. 

 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a 
hotărârii pe ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-6 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.118/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se dă cuvântul: (se adopt ă cu votul a 2/3 

din num ărul consilierilor în func Ńie). Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii 
în folosinŃă gratuită a Complexului Adăpost Câini Comunitari Hunedoara, precum şi a 
bazei materiale aferente Serviciului Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj Hunedoara, 



în favoarea AsociaŃiei de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul JudeŃean pentru 
ocrotirea câinilor fără stăpân”.  
                  -    d-lui viceprimar care prezintă Nota de fundamentare 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz 
favorabil; 

- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz 
favorabil; 

- d-nei Fărcaş Bianca care prezintă raportul comisiei de urbanism - 
aviz favorabil; 

- d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisiei de comerŃ - aviz 
favorabil; 

- d-lui Tălăban Dorel care prezintă raportul comisiei pentru cultură - 
aviz favorabil. 

                    
 

În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Apar aicea nişte aspecte pe care aş vrea să le lămurim. La obiectul 

contractului, mă refer la contractul între primărie şi asociaŃie, la punctul 2 scrie 
"activităŃile care urmează să se desfăşoare în Complexul Adăpost Câini Comunitari 
Hunedoara, sunt exclusiv cele prezentate în statutul AsociaŃiei de Dezvoltare 
Intercomunitară Serviciul JudeŃean Hunedoara. Normal un lucru de bun simŃ, ce 
lipseşte este statutul. Noi nu ştim ce activităŃi au aceşti... Deci statutul trebuia anexat 
la acest contract, ca noi să ştim ce înseamnă aceste activităŃi. Mai mult că apare 
cuvântul exclusiv. Mă înŃelegeŃi? " 
 

 Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Da. Exclusiv înseamnă că va fi folosit chiar pentru prinderea şi 

adăpostirea câinilor de pe străzile Hunedoarei. ” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Şi nu vi se pare normal să fi avut o copie după statutul lor, că aşa e 

normal, să fi avut o copie, mai ales că apare cuvântul exclusiv, dacă nu era exclusiv, 
asta este, de comun acord stabilim acŃiunile şi activităŃile care trebuie să stea la baza 
acestui contract. Dar nu avem un asemenea contract şi atunci ca o situaŃie, zic eu 
am putea încerca să nu creem o situaŃie dificilă pentru următorul consiliu, pentru 
toată lumea, nu o interpretaŃi altfel decât de bun simŃ, este doar o interpretare de bun 
simŃ, aş propune şi aş face un amendament la punctul 3 al contractului, să fie pe o 
perioadă de un an de zile, în prezent dacă oamenii pot şi îşi fac treba bine, ok toată 
lumea are interes să prelungească acest contract. Dar faptul că nu avem statutul lor, 
unde puteam găsi tot felul de interpretări, eu zic că e de bun simŃ să facem contractul 
pe un an şi orice primar, nu discutaŃi şi nu interpretaŃi greşit aici, orice primar îşi 
doreşte o asemenea colaborare şi să prelungim contractul după aia.” 
 

 Dl. Bîndea Mircea Marcel:  
 „Domnule viceprimar, statutul este votat de dânşii, statutul asociaŃiei.” 

 



 Dl. Gyorfi Jeno:  
 „MulŃumesc. Domnule consilier Farcaş.” 

 
 Dl. Farca ş Ladislau:  
 „La punctul 9 de la articolul 7, unde zice că, comodatarul are dreptul să 

îi fie rambursate cheltuielie pentru lucrările necesare asupra complexului, care nu 
puteau fi prevăzute şi zice că...” 
 

 D-na. Fărcaş Bianca Magdalena:  
 „La ce articol citiŃi?” 

 
 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Nouă.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „La articolul 7, punctul 9...unde zice că se pot face va fi înştiinŃat în 

prealabil comodatarul sau pentru lucrări urgente şi fără să fie înştiinŃat. Eu zic că se 
pot face lucrări...” 

 
 Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „ÎnştiinŃat în prealabil, domnule consilier.” 

 
Dl. Farca ş Ladislau:  
 „Da, dar numai cu acordul scris al comodantului. Nu poate să facă alte 

lucrări acolo. Cât de urgente poate să fie, că poate să depună şi prin fax poate să 
trimită sau să aducă un document care să fie aprobat în câteva ore. Dar să facă 
lucrări fără să înştiinŃeze în prealabil şi pe urmă să te pună să plăteşti, nu mi se pare 
normal. ” 
 

 Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Deci domnu LoŃi, colegii de la juridic mă anunŃă că aşa scrie în noul 

Cod Civil. Este exact o prevedere în noul Cod Civil.” 
 

 Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Este o prevedere introdusă în noul Cod Civil, deci...” 

 
 Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Iar referitor la problema ridicată de domnul consilier Munteanu, 

statutul asociaŃiei l-aŃi votat dumneavoastră prin Hotărârea Consiliului Local nr. 
65/2012. Statutul plus actul constitutiv.” 
 

 Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Sigur.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „De acord, deci încă o dată, nu interpretaŃi greşit ci era normal să avem 

acel statut astăzi ca să putem să-l citim." 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Dar l-aŃi avut.” 



Dl. Munteanu Gigi:  
 „Nu suntem cred că nici dumneavoastră că nu aveŃi pretenŃia că sunteŃi 

specialist în problema câinilor. Mai puŃin, eu recunosc că nu sunt specialist pentru 
chestii de astea de câini. Şi atunci ar fi fost de bun simŃ, normal să-mi arunc ochii pe 
statutul ăla la punctele pe care le aminteam. " 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „AuziŃi. DaŃi-mi voie să-mi dau şi eu cu presupusul. Din moment ce 

atunci a-Ńi votat acel statut, eu cred că v-aŃi aruncat ochii peste el. Părerea mea.” 
 

Dl. Gyofi Jeno:  
 „Zice domnul vice, şedinŃa când am aprobat hotârârea nr. 65/2012, 

deci l-am avut.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu am înŃeles dar nu-mi mai aduc aminte, aveŃi ceva împotrivă, nu mai 

am, nu am pe hard statutul ăla. Cred că nici dumneavoastră nu-l aveŃi. Asta era." 
 

D-na Aldea Ana Maria:  
 „Hai să votăm.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Aş vrea să fac un amendament, dacă trece, trece dacă nu trece..." 
 
D-na Aldea Ana Maria:  
 „Exact.” 

 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „ Deci amendamentul sună...” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Este la... Amendamentul sună în felul următor, la articolul 4 din 

contract, respectiv, la articolul 3 pardon, capitolul 3, articolul 4, durata contractului 
este 5 ani începând de, aş vrea să mergem pe un an, dacă totul e ok, toată lumea e 
de acord să-l prelungim.. " 
 

Dl. Gyofi Jeno:  
 „Cu posibilitate de prelungire.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Da, normal cu posibilitate de prelungire. Atâta doar." 

 
D-na. Fărcaş Bianca Magdalena:  
 „Dacă-mi permiteŃi numai o specificaŃie. Dacă domnul Gigi Munteanu 

citea până la sfârşit, vedea la articolul 16, că se interzice comodatarului să 
desfăşoare alte activităŃi decât cele trecute în statut şi în actul constitutiv.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Păi şi aia nu avem, statut." 

 



D-na. Fărcaş Bianca Magdalena:  
 „Da oricum este articolul 16 care trebuie respectat.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu l-am citit, dar nu am citit statutul." 

 
 

Datorită discuŃiilor aprinse şi a dialogurilor simultane din sală, 
înregistrarea audio nu poate reda cu acurateŃe opiniile exprimate de persoanele 
prezente la şedinŃă.  
 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „ Dar nu ştiu ce facm că de la hotărârea 65 până astăzi nu am mai 

reŃinut statutul ăla." 
 

Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Păi bun, dar e mai simplu să spună domnul Hodor care este directorul 

acestui serviciu. Să poată să spună cu ce se ocupă asociaŃia să ne reamintească.” 
 

Dl. Munteanu Gigi:  
 „Da, domnul Hodor este aicea este amabil, dar în mod normal, 

domnule viceprimar, nu are rost, este ultima şedinŃă, acuma nu creem nici disensiuni 
nici... Nu era normal să fie ataşat statutul." 
 

Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „SpuneŃi.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Eu vreau să fac acest amendament şi..." 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „SupuneŃi la vot amendamentul.” 

 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „Supunem la vot amendamentul domnului Munteanu.” 

 
Dl. Munteanu Gigi:  
 „Respectiv perioada de un an cu drept de prelungire." 
 
D-na Aldea Ana Maria:  
 „Când faci o investiŃie nu o faci ca toŃi...” 

 
 
Amendamentul a fost respins cu 6 voturi „pentru”, 10 voturi  „împotrivă” (dl. 
Tălăban, dl. Dan, dl. Vălean, d-na Vasilescu, dl. Hovath, dl. BobouŃanu, d-na 
Fărcaş, d-na Aldea, dl. Gyorfi, dl. Zuberecz) şi 3 voturi „abŃineri”(dl. Şoş, dl. 
Apostolescu, dl HepuŃ).  
 



Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi 
a hotărârii pe ansamblu. 

 
 
Titlul hotărârii se aprobă cu 14 voturi „pentru”, şi 5 „abŃineri”(d-na Chiş, 

dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 1 a întrunit 14 voturi “pentru” şi 5 „abŃineri”(d-na Chiş, dl. Baloşin, 

dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 2 a întrunit 14 voturi “pentru” şi 5 „abŃineri”(d-na Chiş, dl. Baloşin, 

dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
Art. 3 a întrunit 14 voturi “pentru” şi 5 „abŃineri”(d-na Chiş, dl. Baloşin, 

dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 
 
Hotărârea nr.119/2012 se aprob ă cu 14 voturi „ pentru ” şi 5 

„ abŃineri ” (d-na Chi ş, dl. Balo şin, dl. Munteanu, dl. Farca ş, dl. Culcea). 
 

 
 
 
Dl. Gyorfi Jeno:  
 „Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa 

de azi a Consiliului local." 
 
 

 
 
 
 

    PREŞEDINTE,                          SECRETAR,                               ÎNTOCMIT,
   

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei extraordinare  a Consiliului Local al Municipiul ui Hunedoara din  data 

de 15.06.2012 
 

 
1. Proiect de hotărâre privind alegerea dintre membrii Consiliului Local 

al Municipiului Hunedoara a unui preşedinte de şedinŃă pentru luna iunie 2012. 
  Hotărârea nr.117/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

2. Proiect de hotărâre privind aprobarea rectificării bugetului local al 
municipiului Hunedoara, pe anul 2012. 
  Hotărârea nr.118/2012 se aprob ă în unanimitate. 
 

3. Proiect de hotărâre privind aprobarea atribuirii în folosinŃă gratuită a 
Complexului Adăpost Câini Comunitari Hunedoara, precum şi a bazei materiale 
aferente Serviciului Public Grădina Zoologică şi Ecarisaj Hunedoara, în favoarea 
AsociaŃiei de Dezvoltare Intercomunitară „Serviciul JudeŃean pentru ocrotirea câinilor 
fără stăpân”. 

Hotărârea nr.119/2012 se aprob ă cu 14 voturi „pentru” şi 5 
„ab Ńineri”  (d-na Chiş, dl. Baloşin, dl. Munteanu, dl. Farcaş, dl. Culcea). 

 
 
                                                               SECRETAR, 
                                                         Aurel RaŃă-Bugnariu 

 


